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Voorwoord

Beste badmintonvrienden,

Met trots schrijf ik dit voorwoord in onze shuttle up. Mijn eerste jaar als voorzitter is
omgevlogen en kan dan ook terugzien op een heel mooi ( jubileum) jaar. Wanneer ik
in de sporthal ben en zie dat alle velden bezet zijn met spelers, geeft mij dat een
goed gevoel. Dat jeugd, ouders, senioren en veteranen goed samen kunnen spelen
hebben we kunnen zien in de toernooien die door de jubileumcommissie (JC50) in
samenwerking met de diverse commissies georganiseerd zijn. Een verslag van
deze JC50 staat nog niet in deze shuttle-up. Het complete JC50 verslag zal
gepubliceerd worden in het jaar 2025, als het jubileumjaar afgelopen is.

De inzet van onze vrijwilligers maakt het mogelijk dat er zoveel diverse activiteiten
hebben kunnen plaatsvinden. Ik wil iedereen die naast badmintonnen iets extra doet
voor BVC’74 daarvoor hartelijk danken. Het maakt niet uit of je de netten opruimt,
kaarten ophangt of de penningen beheert, met z’n allen zijn wij de vereniging.

BVC’74 staat voor het beoefenen van de badmintonsport en het bevorderen
daarvan, in al haar verschijningsvormen. De club vindt diversiteit en inclusiviteit
belangrijk en staat open voor iedereen in onze gemeenschap. In de verslagen van
de diverse commissies is af te leiden dat BVC’74 een actieve vereniging is waarbij
de diversiteit duidelijk naar voren komt en waar we een veilig sportklimaat bieden.
Ik wens jullie veel leesplezier en hoop jullie te zien op de Algemene
Ledenvergadering op 1 november in zalencentrum de Bond.

Anton Terpstra
Voorzitter BVC’74



Huidige organisatie BVC’74



Jaarverslag Recreatiecommissie

We kunnen terugkijken op een mooi badmintonseizoen 2023-2024!
Er zijn weer veel leuke activiteiten geweest en wat is er weer lekker fanatiek gespeeld door
iedereen
De club heeft een groeiend ledenaantal en daar mogen we heel trots op zijn.

In het najaar van 2023 stond het jaarlijkse BVC’74 Open Mix-/dubbeltoernooi op de agenda.
Ieder jaar een succes; eigen leden en ook veel gasten van verenigingen in de regio hebben er
weer een sportieve zondag van gemaakt. In de ochtend de dubbelwedstrijden en in de
middag de mixwedstrijden. Na de speeldag, iedereen weer fris gedoucht in de kantine, was er
een prijsuitreiking waarbij we de winnaars een leuk presentje hebben kunnen overhandigen!
De december-krasloten werden door sommigen meteen open gekrast en een enkele geldprijs
kwam daaruit voort.
Daarnaast hebben we veel loten verkocht voor de loterij, waarbij leuke pakketjes konden
worden gewonnen.

Volgens traditie organiseerden wij weer het Nieuwjaarstoernooi begin januari 2024. Deze
keer een activiteit met een hele dikke gouden rand! We konden namelijk ons jubileumjaar
inluiden met z’n allen! Wat was dit een feestelijke avond! Anton, als kersverse voorzitter,
sprak ons toe in gouden kostuum. Door de jubileumcommissie werden fantastische
activiteiten aangekondigd voor het komende jubileumjaar en met dank aan Mark Geboers
kreeg iedereen een kleurrijke BVC’74 waterfles met gegraveerde naam op de dop. We
haalden zelfs de krant!

Bob Arts werd verkozen tot Vrijwilliger van het Jaar 2023. Wij waarderen zijn inzet
(trainingen, jeugdkamp, dorpencompetitie jeugd..) enorm! Bob, bedankt!!

Natuurlijk zijn we in het voorjaar weer begonnen met de Clubkampioenschappen en wat
waren er veel deelnemers! Ook vanuit de jeugd was er veel animo. De organisatie was een



puzzel, maar dat was het waard!
De finale was dit jaar niet op een donderdagavond, maar op een zaterdag. En niet zomaar
een zaterdag; deze dag werd een feestdag in het kader van ons 50-jarig jubileum. De dag
werd aangekleed in stijl en er werden geweldige activiteiten georganiseerd; een reünie, een
clinic, een loterij, een BBQ en nog een lange, gezellige avond.
Mede door enorme inzet van de leden van de jubileumcommissie, en de geworven
sponsoren, kon deze dag mogelijk worden gemaakt. Mooie prijzen voor de winnaars van de
Clubkampioenschappen. Ook een loterij met als hoofdprijs een ballonvaart; deze werd
gewonnen door Teun Rijers.

Na de finale van de clubkampioenschappen, komt de zomervakantie weer in zicht..
Dit seizoen is alweer voorbij, maar het jubileumjaar met nog veel leuke activiteiten in het
verschiet, gaat nog door tot het einde van 2024!
Wij willen iedereen bedanken voor weer een geslaagd badmintonseizoen; in het bijzonder de
vrijwilligers van onze vereniging die het badmintonplezier en het verenigingsleven maken tot
wat het is. Belangeloos zetten velen zich in, dan is fantastisch en we hopen dat mensen
blijven klaar staan om de organisatie her en der een handje te helpen.
Lijkt het jou leuk om ook te ondersteunen binnen onze of een andere commissie? Wat fijn! Je
bent van harte welkom!
Recreatie Commissie BVC’74

Diandra Arts
Yvonne Velemans
Nikki Leij
Germa van Dijk
Marieke van Driel

NB. Een uitgebreider verslag van de jubileumactiviteiten volgt na afloop van het jubileumjaar.



Jaarverslag Jeugdcommissie

Voorzitter: Judith Broekmans

Leden: Bob Arts, Mark Geboers en Joep Daanen

Bij deze willen we eerst alle nieuwe leden van afgelopen tijd van harte
welkom heten! We hopen dat jullie een gezellige tijd gaan hebben bij onze
mooie club BVC’74. Ook alle vrijwilligers en betrokken ouders bedankt voor
jullie inzet!! Vele handen maken licht werk en houden het leuk. Laat het ons
svp weten als je tijd/zin hebt om ergens mee te helpen, graag!

Bij vragen/opmerkingen………….vraag / merk op! !

Elke donderdag trainen we op snelheid, conditie, techniek, samenwerken
maar natuurlijk ook wedstrijden. En met op zijn tijd een spelletje is er een
leuke en gevarieerde training. Met als afsluiter van het jaar op de laatste
donderdagavond een ludieke training. Als je wat verder bent, kun je ook
competitie spelen en aanvullend competitie trainen op maandag.

Trainingen

Donderdags van 18:00 – 19:15: 1e Groep

Donderdags van 19:15 – 20:30: 2e Groep
Bij deze ter info dat er in schoolvakanties GEEN TRAINING is;

Maar de jeugd (en ouder) is welkom om (in vakanties) vrij te komen spelen
(tegen elkaar of mee husselen met recreanten), vanaf 20:00 (op maandag
en/of donderdag)

Afgelopen seizoen heeft onze trainer Max van Rhoon de trainingen verzorgd.

Max, bedankt voor je inzet! Vanaf september 2024 is Alex Terpstra de
nieuwe trainer van de donderdagavond jeugd. Heel veel succes Alex!

Dorpen competitie
Naast de fanatieke bondscompetitie op zondag, kan de jeugd ook meedoen aan de
recreatieve jeugd-dorpencompetitie. Deze wedstrijden worden thuis gespeeld op de
donderdag tijdens de training. Ook gaan de spelers op bezoek bij tegenstanders in de
omgeving.
Afgelopen seizoen hebben we met 3 teams meegedaan, waarvan 1 in de C poule. Voor dit
team was dit het eerste jaar in deze poule. Ze hadden daarom pittige tegenstand, maar
ondanks dat, hebben ze toch aardig wat punten verzameld.
In de jongste D poule hadden we dit jaar 2 teams, welke onderling streden om het
kampioenschap. Uiteindelijk stonden de teams met een gelijk aantal overwinningen gedeeld
bovenaan, waarna team 2 won op onderling resultaat.

Het competitie seizoen werd afgesloten met een leuk eindtoernooi in Mill waar onze
koppels ook nog enkele prijzen hebben gewonnen.



Jeugdkamp

Om 18:00 uur moesten we allemaal verzamelen bij Spinding, om vervolgens met de ouders
van de leden richting de kamp locatie te gaan (Sint Anthonis). Toen we eenmaal aankwamen
gingen we de bedden opmaken. Toen iedereen een plekje had gevonden gingen we ons
klaarmaken voor de dropping en werden ook gelijk de groepjes verteld. De eerste groep
vertrok rond half 8 en de laatste groep rond kwart over 9 en de andere groepen vertrokken
ergens ertussen. Dit jaar bestaan we 50 jaar en hadden ze uitgepakt met de dropping,
waardoor het niet heel makkelijk was. De laatste groep was al verdwaald na 20 minuten,
hebben 3 uur gedaan over 7 km en kwam ook nog eens via de verkeerde kant terug
(jammer voor de begeleiders/leden die ons wilde laten schrikken). Toen eenmaal de laatste
groep terug was mochten we kiezen of we bij het kampvuur gingen zitten of om te gaan
weerwolven. Na een gezellige avond gingen we langzaam allemaal naar bed.

Rond half 9 werden we wakker gemaakt door Bob, omdat de corvee kinderen binnen 5 a 10
minuten beneden moesten zijn om de tafel te dekken zodat we met ze alle konden gaan
ontbijten. Na het ontbijt gingen we met z`n allen het bos in om spellen te doen, waaronder
dierenspel en levend stratego. Rond 12 uur gingen we met ze allen terug naar de kamp
locatie om te gaan lunchen. Na de lunch hadden de begeleiders diverse spellen/activiteiten
die in groepjes gedaan moesten worden, zoals: sponzenspel, puzzelen, trefbal en
touwtrekken. Natuurlijk hadden de oudste kinderen corvee bij de BBQ en was de satésaus
wel in een keer gelukt. Na de BBQ moest de jeugd zich al vrij snel klaarmaken voor het
bosrietjes spel. Toen de kinderen met een glimlach het bos uitkwamen mochten ze lekker
genieten van een gekke goochelaar. Helaas na de goochelshow was het slecht weer,
waardoor de 2e groep het bosrietjes spel niet heeft kunnen doen. In plaats daarvan hebben
we karaoke gedaan. Ondanks het slechte weer heeft Joep het kampvuur toch aangekregen
en hebben we daar gezellig met zijn allen gezeten en de avond afgesloten.

Toen we eenmaal allemaal wakker waren gingen we vast wat opruimen/ inpakken en gingen
we weer met zijn allen gezellig ontbijten. Om vervolgens ons klaar te maken voor het
vertrek naar de Wanroijse bergen. Eenmaal aangekomen mochten de grotere hun gang
gaan en de kleinere samen met de begeleiders. We zijn met een aantal en Joep als
begeleider naar het grote springkussen gegaan en hebben we heel veel lol gehad. Met de
kinderen die wilde hebben we in de binnenspeeltuin verstoppertje gedaan en natuurlijk
moest Joep beginnen met zoeken. Voor we het wisten moesten we weer gaan verzamelen
om te vertrekken richting de Spinding. Hier hebben we de begeleiders bedankt voor het
fantastische weekend/ gezelligheid en ging iedereen doodmoe richting huis😊.

En dit was weer het einde van het jeugdka



Ouder- kind- vriend toernooi
Ieder jaar wordt een toernooi voor familie en vrienden georganiseerd. Hierbij kan ieder BVC
jeugdlid samen met familieleden of vriendjes meespelen en een BVC volwassen lid met een
van zijn/haar kinderen of kleinkinderen.
Na een korte warming-up worden er per koppel zo'n 5 partijtjes tegen andere koppels
gespeeld. Dit is altijd heel leuk! Opa's, oma's en ouders krijgen de kans om aan hun
(klein)kinderen te laten zien dat ze toch echt nog wel iets kunnen presteren. En de kinderen
krijgen de kans aan hun ouders te laten zien wat ze allemaal geleerd hebben!
Dit jaar was er een grote opkomst van meer dan 50 koppels. De organisatie deed zijn best
om de wedstrijden zo leuk mogelijk in te delen. Bijvoorbeeld families en andere
bekenden onderling of BVC volwassen leden met hun kinderen tegen elkaar.
Het was wederom een leuke, geslaagde avond.

Grote Club Actie

Ook dit jaar heeft de Grote Club Actie weer veel
verkochte loten opgeleverd. Maar liefst 265 loten
hebben jullie verkocht! In plaats van de loten aan de
deur te verkopen, konden de kinderen de gegevens in
laten vullen door de kopers en werd het bedrag van de
rekening afgeschreven. Of, nog makkelijker, de koper kon
de QR code op het boekje scannen met de telefoon en
op die manier loten kopen. De kinderen hoeven niet met
geld over straat en werd het voor de kopers nog
makkelijker gemaakt.

De Grote Club Actie heeft dit jaar €636,- opgeleverd voor de club. Een
compliment voor alle verkopers! Net zoals andere jaren kregen de
lotenverkopers €0,50- per verkocht lot, dus bij menigeen is de spaarpot
lekker aangevuld. Allemaal heel erg bedankt voor jullie inzet! Echt super fijn
dat we deze extra opbrengst voor de club bij elkaar hebben verzameld.
Jullie zijn TOP.

Sjors Sportief

Jaarlijks doen we ook mee met Sjors Sportief. Afgelopen jaar hebben we ook weer leuke
introducties

gegeven. Sjors Sportief: ‘’Een mooie manier om vrijblijvend kennis
te maken met de fanatieke badmintonsport en ‘’onze’’ leuke
badmintonvereniging.” Sjors Sportief is een initiatief van de
gemeente en wordt gestimuleerd door basisscholen. De
ledenwerving zorgt (in)direct voor enkele nieuwe
jeugdleden. Ook aankomend seizoen zal BVC’74 hier aan meedoen.

Jeugd clubkampioenschappen
Dit jaar zijn op alle donderdagen in de maand juni de voorrondes voor de jeugd
clubkampioenschappen gespeeld.
Iedereen (die niet al bij de volwassenen mee deed) deed mee, waardoor er heel veel
wedstrijden zijn gespeeld.
De finales werden gespeeld op de finale dag 29 juni. Er werd flink strijd geleverd om een
van de winnaars bekers te bemachtigen. Vaak waren er verlengingen nodig of was het
verschil maar enkele punten. De wedstrijd tussen Dylano en Mila eindigde zelfs in 28-26!



Winnaars:

Enkel:
Jongens 1: meiden 1:
1. Lucas 1. Jitske
2. Daniel 2. Silvie
3. Jonathan 3. Lotte van Summeren

Gemengd 2: Gemengd 3:
1. Loulou 1. Casper
2. Julia 2. Siem
3. Dylano 3. Lizzy

Groep 2:
1. Orgust
2. Lotte
3. Teun

Dubbel:
Jongens 1: Meiden 1: Prijzen beschikbaar gesteld door Mark Geboers

1. Lucas en Jonathan 1. Jitske en Vieve
2. Daniel en David 2. Lotte en Silvie

Gemengd 2: Gemengd 3:
1. Loulou en Julia 1. Lizzy en Casper
2. Mila en Siem 2. Sil en Romy

Groep 2:
1. Lotte en Raaf
2. Orgust en Teun



Jaarverslag Technisch Commissie

Leden: Frank Peters (voorzitter) en Thijs Manders (tevens NBB-competitieleider)

Trainers: Humphry van Blommestein en vanaf zomer 2023 Max van Rhoon

Begeleiders: Mark Geboers, Panyaphon Kitkhayan (Neung), Bob Arts, Joep en Maurits.

De Technische Commissie (TC) heeft tot taak dat er trainingen gegeven worden, trainers en
begeleiders zijn en dat de bondscompetitie gespeeld wordt. We hebben ook ambitie: we
willen graag dat er plezier in het spel is, dat teams ook een team zijn, dat de spelers beter
worden en er uit halen wat er in zit en dat er af en toe een kampioenschap te vieren valt.

De TC kijkt terug op het afgelopen seizoen dat liep van september 2023 t/m augustus 2024:

- De TC is er voor de spelers. We hechten dan ook aan goede contacten met teams en de
ouders van jeugdspelers. De TC bekijkt veel trainingen, volgt alle thuiswedstrijden en we
evalueren regelmatig de gang van zaken met trainers, begeleiders, spelers en ouders. Dat
leverde belangrijke informatie op over het afgelopen seizoen dat we kunnen gebruiken voor
komend seizoen. Belangrijke waarden zijn het centraal zetten van plezier in het spel, ieder
op zijn eigen niveau beter worden en aandacht voor het teambelang. Vooraf spreken we
met teams wat men van elkaar, spelers/ouders en van de TC mogen verwachten. Er was veel
lof in de evaluatie voor trainers en begeleiders.

- De trainingen zijn heel goed bezocht en er werd met veel plezier, goed en intensief
getraind.

- Met Humphry van Blommestein we een zeer goede trainer in huis voor de
competitietraining. Vanaf zomer 2023 heeft Max de plek van Joep ingenomen en heeft hij
samen met de begeleiders de jeugd op donderdag training gegeven. De donderdaggroep is
een intensieve groep. Niet eenvoudig vanwege het aantal kinderen: 2 x 25 jeugdspelers per
groep maar ook het grote niveauverschil. Dat vraagt veel van trainers en begeleiders..
Humphry richtte zich ’s maandags op de competitiespelers met veel aandacht voor
wedstrijdgericht techniek, tactiek en conditie. Bij de jeugdgroepen is het meer een mix van
basisvaardigheden en meer speelse oefenvormen. Uit de evaluatie bleek dat juist het
verschil in de training zeer wordt gewaardeerd door de jeugdleden die beide trainingen
volgen. Max bracht veel ervaring mee naar BVC74. Met ingang van het nieuwe seizoen
hebben we Alex Terpstra, iemand met een badminton drive, bereid gevonden het stokje van
Max over te nemen. We zijn dan ook heel blij dat we de samenwerking met deze toptrainers
en begeleiders het seizoen 2024-2025 kunnen voortzetten, of in het geval van Alex kunnen
starten.

- Jeugdcommissie en technische commissie zoeken en vinden de samenwerking om het
voor de jeugd in training, wedstrijden en activiteiten interessant te houden voor de jeugd
om lid te zijn van BVC74. Dat kost af en toe wat budget, energie van begeleiders en kader,
maar met alle plezier, want wie de jeugd heeft, die heeft de toekomst.

- Het spelniveau en de kwaliteit van de spelers is gegroeid. We werken samen met clubs in
de regio, om de zeer talentvolle jeugdspelers sportieve, doorgroeimogelijkheden te bieden.

- Na dorre Corona-jaren is de groei bij de jeugd ingezet en heeft ook afgelopen jaar verder



doorgezet.

De bondscompetitie.

Er waren 5 teams in de bondscompetitie: 3x jeugd, 2x “oudere jeugd” in de
seniorencompetitie. De jeugdteams speelden in de klasse D, volgens de nieuwe Landelijke
Competitie. De senioren speelden in de 8e en 6e divisie. Team 2 en 1 werden kampioen van
de poule en dat verdient een eervolle vermelding. Team 1 werd zelfs kampioen van
Nederland in hun klasse. Beide teams promoveerden en spelen het komende seizoen in de
5e en 7e divisie (team 1). Seizoen 2024-2025 spelen we daarnaast met 4 jeugdteams: 1x
klasse C, 2x klasse D en 1x klasse goud.
De sportieve doelstelling voor de jeugdteams was wedstrijdervaring op doen en tenminste
in de middenmoot eindigen. Daarin zijn de teams geslaagd, zelfs meer dan dat, want alle
teams deden lang mee voor het kampioenschap. En er was ook een kampioenschap te
vieren: team 1 werd Nederlands kampioen: proficiat Bob, Joep, Judith, Mette en Nikki.

Concluderend kunnen we stellen dat de doelstellingen die trainers, spelers en TC met elkaar
hebben gesteld voor het seizoen zijn gehaald: plezier, leren en beter worden. Met
regelmatig volle tribunes met enthousiaste supporters.

De 2 nieuwe jeugdteams hebben hun eerste wedstrijden gespeeld. Ik ben aangenaam
verrast, want hoewel ze tegen ervaren en oudere teams spelden werden mooie rally’s
gespeeld. Biedt perspectief!

De technische commissie benut de Facebooksite om verslag te doen van de wedstrijden in
de bondscompetitie. Daarnaast is de verbinding met leden versterkt door min of meer
regelmatig een digitale nieuwsbrief uit te brengen met de laatste nieuwtjes, speciale



thema’s, activiteiten van het bestuur en niet te vergeten attenderen op leuke
badmintonfilmpjes en hyperlinks naar nieuws op onze eigen website: www.bvc74.nl . We
krijgen positieve reacties van de leden. Facebook en de digitale nieuwsbrief geven ons de
mogelijkheid op een snelle, aansprekende en toegankelijke manier leden, club-kader en
sponsors met elkaar in verbinding te brengen. En voor de volledigheid: naast deze social
media kennen we ook nog de algemene BC74-informatie-groeps-app, die wordt beheerd
door de RC.

Tot slot: de club BVC’74 zijn we met elkaar! Spelers, wedstrijdspelers en
niet-wedstrijdspelers, ouders van de jeugd, begeleiders en trainers, al dan niet bestuurs- of
commissielid, supporter…. We moeten het samen doen. De technische commissie bedankt
trainers, begeleiders, spelers en ouders voor een mooi seizoen. We werken graag weer
samen aan een nieuw mooi badmintonseizoen 2023-2024

Samen naar een veiliger sportklimaat

Een rotopmerking. Net iets te dichtbij. Foto’s in de kleedkamer maken. Pesten. Partijtjes fixen waardoor je
anderen uitsluit. Wie kent de voorbeelden niet. Bij BVC74 sporten, betekent dat je je veilig en op je gemak
moet kunnen voelen. Het betekent ook dat je zorgt dat anderen zich veilig voelen.
Wat te doen als je niet prettig voelt of zelfs niet veilig voelt? Het beste is als je dit zelf met die ander
bespreekt. Maar dat zal lang niet altijd goed kunnen: bespreek het dan met iemand anders of met iemand
uit het bestuur. Wat je ook kunt doen is het bespreken met onze vertrouwenspersonen, twee bekenden in
de club: Myrna Kusters en Richard Garot. Bij hen kun je in vertrouwen je verhaal kwijt en met hen
bespreken wat je het beste kunt doen. Spreek hen direct aan of stuur een email
naar vertrouwenspersoon@bvc74.nl . Blijf er in ieder geval niet mee lopen en laat je fijne sportmomenten
niet vergallen.

Tenminste 1 keer per jaar bespreken we in het bestuur de veiligheid en het veilige sportklimaat in de club.
Ook zonder dat er een directe aanleiding is. Afgelopen jaar hebben we de discussie gehad in het bestuur
of er een lijst met verboden of huisregels moet komen. Er zijn veel clubs die dat hebben. BVC74 heeft niet
gekozen voor een verbodslijstje maar gaat uit van onze visie dat je badminton speelt voor je plezier en dat
iedereen met iedereen speelt. We denken dat iedereen snapt wat wel kan en wat niet, daar helpt een
lijstje niet bij volgens ons. Maar we dragen uit dat je aardig bent voor elkaar, dat iedereen welkom is en
dat we samen van de club een fijne sportomgeving maken.

NOC/NSF werkt met de 4 v’s voor een veilige en integere sportomgeving. BVC74 voldoet daar aan:
1) Verenigingsbrede gedragscode: zie hiervoor, CHECK.
2) Vertrouwenspersonen: Myrna en Richard: CHECK.
3) VOG’s: vrijwilligers/trainers die met jeugd werken hebben een VOG (Verklaring Omtrent Gedrag)
moeten inleveren: CHECK.
4) Vakkundige trainers-coaches: hebben we: CHECK.

En natuurlijk hebben we jou, lid van BVC74, je helpt ook mee aan de veilige sportomgeving. CHECK.

Frank Peters
frank.peters.cuijk@gmail.com

mailto:vertrouwenspersoon@bvc74.nl
https://nocnsf.nl/nederland-sport-veilig
mailto:frank.peters.cuijk@gmail.com


Notulen Algemene Leden Vergadering 2023

Locatie: Cafe-zaal de Bond, Beversestraat 18 te Cuijk

Aanwezigen: Wilma Oosterlaken, Mark Geboers, Hans de Vries (voorzitter), Frank Peters

(verslag), Diandra Arts, Nel Lange, Anton Terpstra, Dries Hofmans, Marieke van Driel,

Maurits Badal, Inge Christiaan, Jan Kusters, Richard Garot, Yvonne Velemans, Lynn Beker,

Judith Broekmans, Bob Arts, Stijn Moosdijk

Afmeldingen: Karin Terpstra, Pim Warringa, Henry Janssen, Inge Bliek, Wynand v.d. Wagt,

Fam. V Driel, Annechiene v.d. Brink, Jos Brands, Margriet piek, Mario Theders, Renske van

Haren, Lola Spijkers, Bianca Stabel, Germa van Dijk, Peter Vis, Marian Malo, Tiny Geboers.

1. Opening

Hans opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Met BVC74 gaat het goed gezien het

wederom gestegen aantal leden. Actuele stand 144. In de Shuttle up staat het jaarverslag en

verslagen van de commissies.

2. Goedkeuring agenda

De agenda is ongewijzigd aangenomen.

3. Notulen ALV 2022

Er zijn geen op- of aanmerkingen. De notulen worden goedgekeurd, met dank aan Karin.

4 Technische commissie (TC)

De TC heeft tot doel dat leden training krijgen en organiseert de bondscompetitie. De

resultaten van de teams afgelopen seizoen was mooi. Belangrijker is de toename van het aantal

deelnemers aan de trainingen, toename aantal teams dat nu bondscompetitie speelt en de

groeiende interesse bij de jeugd.

Frank licht toe waarom de training van het G-team helaas (!) recent is gestopt. Het aantal

deelnemers was te laag om de training voort te zetten. Oorzaak is dat spelers andere sporten

zijn gaan doen en onvoldoende aanwas van nieuwe deelnemers.

Recent is de leden-enquête gehouden. 56 leden hebben de vragenlijst ingevuld, een goede

dwarsdoorsnede van de club. De tevredenheid is hoog: een ruime 8 gemiddeld, op een schaal

van 1-10. Frank licht de uitkomsten toe. De suggesties uit de enquête worden meegenomen in

het bestuur. (Bijgevoegd: powerpoint met samenvatting resultaten.)

5 Jeugd commissie (JC)

Judith merkt op dat het aantal jeugdleden is gegroeid. Interesse voor deelname aan de

jeugddorpen-competitie is ook gegroeid. Dit succes is te danken aan trainers, begeleiders en

andere vrijwilligers die die zich voor de jeugd inzetten. Het jeugdkamp was een groot succes en

heeft een verbindende en wervende werking.

6 Recreatiecommissie (RC)

Diandra verwijst naar het jaarverslag. Er zijn geen vragen. Diandra dankt de RC-leden voor hun

inzet en de tevredenheid over de evenementen zoals die uit de enquête is gebleken.

7 Penningmeester; Financieel verslag en begroting

● Resultaten 2022-2023: Hans licht de resultaten toe en staat stil bij de reservering voor het

jubileumjaar, de gewijzigde subsidieregeling van de gemeente die positief uitpakt, de

toename van bijdrage aan de NBB, prijsstijgingen zaalhuur en shirts, daling

sponsorinkomsten en een stijging van het aantal leden. Per saldo waren de inkomsten ruim €

800 lager dan de uitgaven.

● De begroting voor 2023-2024: Met de inkomsten en uitgaven zoals die nu verwacht worden

zouden we een tekort hebben. Dat vraagt aandacht voor bestuur en commissies om

inkomsten en uitgaven meer in balans te krijgen. Aandachtspunten die genoemd zijn en het



bestuur zal meenemen zijn: ledenbehoud en -werving, sponsoring (enkele concrete

suggesties), verhogen eigen bijdrage voor competitiespelers (naast de eigen bijdrage die nu

al voor training wordt betaald) of voor het zomerbadminton.

De vergadering gaat akkoord met de begroting voor het seizoen 2023-2024.

8 Verslag kascommissie

Lynn en Bob doen een sfeerverslag en inhoudelijk verslag van de kascontrole. Zij hebben

vastgesteld dat de administratie er keurig en toegankelijk uitziet. Zij hebben geen

onrechtmatigheden gevonden. De kascommissie adviseert de penningmeester decharge te

verlenen voor het afgelopen jaar. De ALV neemt het advies, onder dankzegging en applaus voor

de penningmeester, over. Decharge wordt verleend.

9 Verkiezing kascommissie

Gekozen worden Bob Arts en Marieke van Driel.

10 Stippensysteem 2024

Het bestuur deelt mee dat we met ingang van 2024, als de nieuwe ledenkaarten worden

verstrekt, als proef gedurende een redelijke periode zullen starten zonder de niveau-stippen.

De gedachte is dat de stippen niet bijdragen aan samenstelling van interessante partijen.

Naar aanleiding van deze mededeling wordt vastgesteld dat het stippensysteem geen directe

invloed heeft op het ‘gedoe’ rond het afhangen van kaartjes. De ALV vindt het belangrijk dat

nog eens goed gekeken wordt naar het systeem van afhangen en ziet voordeel van goede

afspraken met de groep van kaartjesafhangers (zaalwacht). Het bestuur geeft aan dat Pim

Warringa al op zich genomen heeft om met de groep van afhangers opnieuw te kijken naar de

afspraken. De uitkomst zal het bestuur goed communiceren binnen de club. [Op deze plek in het

verslag ook de vraag van Lynn en het antwoord opgenomen.]

11 Jubileumjaar

Inge doet verslag van de voorbereidingen. Gaat deels om de bekende club-evenementen die een

jubileum-sausje krijgen en deels op nieuwe activiteiten. Save the date:

● Donderdag 4 JANUARI: aftrap van het jubileumjaar tijdens het NIEUWJAARSTOERNOOI:

dit jaar voor alle leden, dus ook de jeugd! (vanaf circa 18.30u jeugd, circa 20.00u

senioren) - tevens bekendmaking van het volledige programma van het jubileumjaar.

● Zaterdag 29 JUNI (middag + avond): REÜNIE 50 jaar BVC74 i.c.m. finale

clubkampioenschappen.

● Zaterdag 5 OKTOBER (middag + avond): JUBILEUMFEEST voor senior leden.

[Datums op 18 november in groeps-app gecommuniceerd .]



12 Verkiezing bestuursleden

● De voordracht van Anton als voorzitter wordt unaniem, onder applaus, door de ALV

gesteund. Anton licht toe dat hij veel zin heeft om weer een actieve bijdrage te leveren

aan de club. Hij ziet een levendige club met veel enthousiaste spelers, leden en

vrijwilligers die de club een warm hart toedragen. Hij wil graag een verbindende rol

spelen en zorgen dat de club voor leden en sponsors interessant blijft of nog beter:

interessanter wordt.

● Volgens het aftreedschema is de functie van penningmeester vacant. Er heeft zich geen

nieuwe kandidaat gemeld. Hans is bereid het penningmeester met een jaar te

verlengen, terwijl het bestuur blijft zoeken naar een opvolger. Hans geeft aan dat

meeweegt dat de hulp van anderen (met name Inge voor de ledenadministratie en Bart

voor het site-beheer van bvc74.nl) het werk verlicht. In de statuten is opgenomen dat

het bestuurslidmaatschap ophoudt bij het bereiken van de leeftijd van 70 jaar. De ALV

vindt die bepaling niet meer van deze tijd en vindt dat het verlenging van de termijn

van Hans niet in de weg staat. Het aanbod van Hans wordt onder applaus door de ALV

aanvaard.

13 Rondvraag

● Binnen de club is behoefte aan iemand voor (technische) klusjes. Maurits wijst op

mogelijkheden binnen de club en buiten de club (Repair-cafe Cuijk; link reapair cafe )

● Korte behoefte van uitbreiding kastruimte. Wordt ter vergadering geregeld. Actie

voor JC en RC, met dank aan Maurits/Jink.

14 Sluiting

Hans en Anton danken de aanwezigen nogmaals voor hun aanwezigheid en bijdrage en sluiten de

vergadering

https://repaircafecuijk.nl/


Agenda Algemene Leden Vergadering 2024

Locatie: Café-zaal de Bond, Beverstraat 18 te Cuijk.
Datum en tijd: Vrijdag 01-11-2024 om 20.00 uur.

We hopen velen van jullie te mogen ontvangen op deze avond.
Mocht je niet aanwezig kunnen zijn dan zien we de afmelding graag via
secretaris@bvc74.nl

1. Opening

2. Goedkeuring agenda

3. Goedkeuring notulen ALV 2023

4. Technisch commissie jaarverslag

5. Jeugdcommissie jaarverslag

6. Recreatiecommissie jaarverslag

7. Penningmeester financieel verslag

8. Verslag kascommissie

9. Verkiezing kascommissie

10. Verkiezing bestuursleden
- Frank Peters verkiesbaar als eerste secretaris
- Karin Terpstra verkiesbaar als tweede secretaris
- Jan ter Meer verkiesbaar als penningmeester

11. Rondvraag

12. Sluiting

mailto:secretaris@bvc74.nl


Het bestuur, commissies en andere weetjes
Het dagelijks bestuur
Voorzitter Anton Terpstra
1e Secretaris Frank Peters
Penningmeester Jan Ter Meer

Overige Bestuursleden
2e Secretaris Karin Terpstra
Ledenadministratie Inge Christiaan
Algemeen bestuurslid Pim Warringa

Commissies
Recreatie Commissie:
Voorzitter (bestuurslid) Marieke van Driel
Lid Germa van Dijk
Lid Yvonne Velemans
Lid Nikki Leij
Lid Diandra Arts

Jeugd Commissie:
Voorzitter (bestuurlid) Judith Broekmans
Lid Bob Arts

Lid Joep Daanen

Lid Mark Geboers

Lid Vacant

Technische Commissie:
Voorzitter (bestuurslid) Frank Peters
Lid Rene Jacobs

Trainers en begeleiders
Bondstrainer Humphry van Blommestein
Jeugdtrainer groep 1 en 2 Alex Terpstra
Jeugdbegeleider groep 1 Neung Kitkhayan
Jeugdbegeleider groep 2 Bob Arts
Jeugdbegeleider groep 2 Joep Daanen
Woensdagochtend begeleider Henri Janssen

Overige
Sponsoractiviteiten Anton Terpstra / Dries Hofmans
Shuttle beheer Jos Brands
Shuttle-Up Anton Terpstra / Judith Broekmans

Jubileum commissie (JC50)
Inge Christiaans Mark Geboers
Dries Hofmans Bart de Louw
Magriet Piek Joep Daanen
Yvonne Vellemans Diandra Arts



Sporthal Laco
St. Annastraat 1
5431 BE Cuijk

Tel: 0485-314953

Correspondentie
Karin Terpstra
Veldzuring 15
5432GP Cuijk
0485-321910

Financiën
Rabobank: NL 97 RABO 0110529324

Bij deze willen we al onze
adverteerders en sponsors bedanken
voor hun bijdrage


